The French Revolution: 


La Révolution française
What was the French revolution
The French Revolution 1789 to 1799 was a period of much political and social upheaval. The revolution fought to develop a form of governance based on enlightenment principles of citizenship and inalienable rights, moving away from the leadership of an absolute monarchy with feudal privileges for the aristocracy and catholic clergy.

La révolution française été une période de bouleversement politique et socials. La Révolution a été declaré pour developer une forme de gouvernance préconisées dans la philosophie des Lumières, notamment le principe de la citoyenneté et l’inaliénabilité des droit. Pour que l’etat ne soit pas etre sous la direction d’une monarchie absolue rempli des privileges féodaux pour l’aristocratie et le clergé catholique.
Causes of the French Revolution: 
The monarchy, otherwise know as the ‘old regime’ was one of the key factors seen to have caused the revolution by perpetuating the economic and social burdens in France. Economic conditions saw a rise in bread prices leading to famine and malnutrition. Louis XVI’ continuing warfare and support for the colonist during the American revolution further contributed to the nations bankruptcy. Huge unemployment and poverty further stimulated resentment towards the noble classes and the clergy, where wage-earners, bourgeoisie and peasants could compare their poverty stricken lives to the lives of the privileged upper class exempt from the harsh taxes.  

La monarchie ou autrement, “l’ancien regime” a été l’un des principaux factuers qui ont provoqué la revolution en perpétuant le fardeau économique et sociale en France.
Les conditions économiques à cree une augmentation du prix du pain, en provoquant la famine et la malnutrition. Le chômage et la pauvreté ont encore stimulés le ressentiment de la part de les salaries les paysans à l’égard des classes nobles et le clergé qui étaient exonérées d’avoir payer des impôts dures.
During the brief period of Jacobian power, the French Revolution was characterized by an extreme application of the ideals of enlightenment philosophy. The desire for rationality became the main force in the attempt to eradicate the church and Christianity as a whole. The National Convention thus changed their calendar, measurement system and monetary system, in order to work towards the idea of equality both in social and economic terms, as the states utmost priorities. 

Pendant la brève période de pouvoir des Jacobins, La Révolution française a été caractérisé par une application violente de la philosophie des lumières. Le désir de rationalité conduisit à une tentative d’éradiquer l’église et le christianisme dans son ensemble; ainsi; la convention nationale changea le calendrier, système de mesure du temps, et le système de monétaire, tout en placant l’idée d’égalité, sociale et économique, au plus haut point des priorités de l’état.
The reign of terror: 


La Terreur
The reign of terror, otherwise known as ‘La terreur’ June 1793- 27th July 1794 was a period of violence which occurred a year and two months after the onset of the French revolution. Conflict arose between rival political factions, the Girondins and Jacobins and was marked by mass executions of “enemies of the Revolution.” The guillotine ‘national razor’ became the symbol of a string of executions. Louis XVI, Marie Antoinette, the Girondins, Louis Phillipe II and Madame Roland.
La Terreur est un nom désigne deux périodes de la Révolution française dont la quelle France a été gouvernée par un pouvoir de la force. Le règne de la terreur a commencé un an et deux mois après le début de la révolution française. La terreur a été marquée par des exécutions de masse des ‘ennemis de la revolution.’ La guillotine razoir national est devenu le symbole d’une chaîne d’éxecutions: Louis XVI, Marie Antoinette, Les Girondins, Louis Philipe II et Madame Roland

